
NOV ZDRAVSTVENI DOM
»Nov zdravstvenl dom Je že začel de-

latl. V decembru so se vanj preselile
prve ordinacije, sicer s staro oprenio,
nova še ni nared. Za zdaj delata le dru-
go in prvo nadstropje (splošna ordinaci-
Ja, uprava, posvetovalnica), ostali prosto-
ri bodo po zagotovilu podjetja Obnove
dokoncani prvega maja. Bežigrajskl
zdravstveni dotn v Kržlčevl ulid (ob
glmnaziji nasproti vojašnice) Je tned naj-
lepšimi slovenskiml zdravstvenimi do-
movi.«

OBČANI — KRVODAJALCI
»Letos praznujemo 10-letnico prosto-

voljnega krvodajalstva pri nas. Ravno
pred 10 letl — leta 1953 je začel Rdeči
krlž s prostovoljnim zbiranjem krvoda-
Jalcev, teprav v vsakodnevnl uporabi te
besede skoraj ne slišimo več.

Verjetno vsi dobro vemo, v kakšne
namene se uporablja kri, predvsem pri
tdravljenju poškodb in njihovib posle-
dic, kl so pri nas zaradi industrializaci-
Je, mehanizacije in brez dvoma hitro na>
raščajočega prometa, kot tudi nesreč v
gospodinjstvu vedno hujše in številnejše.
Tudi razvoj kirurgije, zlasti kirurgije no-
tranjih organov, srca, pljuč, ledvic in
ostale zahtevajo velike količine krvi. Za
občino Bežigrad moramo zbrati 1900 kr-
vodajalcev glede na Stevilo prebivalcev.«

KDO NAS JE OBISKAL?
»Krajevno skupnost Savsko naselje Je

V zadnjetn času obiskalo vei tujih in
domačlh delegacij, ki se zanimajo za de-
lo krajevnih skupnostl, posebno za soci-
alno varstvo, otroSko varstvo in servisno
dejavnost. Obiskovalci so se zelo pohval-
no izrazlli o delu v naseljih.«

Dne 21. oktobra nas je obiskal pro-
fesor sociologije iz Glasgovva, ki se je za-
nlmal predvsem za socialno varstveno
delo.

5. novembra so oblskale naselje ude-
leženke mednarohdne konfercnce za
družbeno aktivnost žena, kl je bila v
Beogradu. Delegaclja Je štela 35 članlc,
kl so se zelo zanimale predvsem za
vlogo naših žena v krajevni samoupravL

Delegacija iz Poljske (Varšava), ki
Je oliiskala naselje 6. novembra, se Je
zanimala prcdvsem za stanovanjsko iz-
gradnjo, še posebno pa za vzdrževanje
hiš in servlsno dejavnost.

BEŽIGRAD PRED
DESETIMI LETI

Delegacija socialistične stranke iz
SDR je obiskala Savsko naselje 20.no-
vernbra. Gostje so si ogledali Dom skup-
nosti in se tu pogovarjali o vlogl soci-
alistične zveze v krajevnl skupnostl. Med
drugim so si ogledali tudl Pionirskl dom
tn novi obrtniški center.«

DOM DRUŽBENIH ORGANIZACIJ
»Ako pogleaamo na tnnogoštevllna

gradbišča, Id so že in še bodo v bližnji
bodočnosti nastala na območju terena
krajevne skupnosti Stadion, lahko vldimo
in opažamo naglo rast našega terena.
Tako se računa že lahko na skorajšnji
dvig števila prebivalstva na 8000, tako
bo Stadionsko naselje postalo kmalu
največje na območju naše občine.

Razumljivo se v zvezi s tem pojavlja-
jo tudi razni pereči problemi, med ka-
terimi je najbolj potrebna gradnja »Do-
ma družbenih organizacij«, kl naj bl
sc prvdvidoma začel graditi v letu 1964
in kaicrega lokacija je predvidena na
sektorju Soseske IV. t.j. med Triglavsko,
Glavarjevo In Tltovo cesto. Ta pereči
problem (ki je pri drugih krajevnih
sKupnostih do neke mere že rešen)
terja nujno rešitev v Interesu nadaljnjcga
političnega, kulturnega In družabnega
ilvljenja našega terena, kl je sedaj brez
kakršnihkoli prostorov, ki so nujno po-
trebni za to delovanje našlh občanov «

KAJ JE S TELEFONI?
»Podjetje PTT v LJubljanl lma rajon

bežigrajske občine razdeljen na šest pod-
ročij. Od teh šestib področij Je PTT
podjetje v letu 1964 začelo polagati ka-
ble v Savskem naselju ln urejevati ka-
nalizacijo, po kateri bodo speljani kabli
ob glavni vpadnici v Ljubljano, to Je
ob Titovi cesti, od Ljubljane do Crnuč.
Začela so se tudi dela na območju Brlnja.

Prvi naročniki na področju bežigrajske
občine se bodo lahko priključili na novo
omrežje že v prvih spomladanskih me-
secih v letu 1964 in sicer na že obstoječe
prlključke avtomatske telelonske cen-
trale 2 v Cigaletovi ulici. Takoj, ko bo
začela delovati nova centrala za Bežigra-
dom, pa se bo nanjo priključllo vseh
1200 starlh naročnikov In vsi novi, ka-
terih je že več kot tisoč. Nova rentrala
bo imela 2500 prlključkov.«

GRADNJA KANALIZACIJE
»Delavci mestne kanalizacije že dalj

časa »rijejo« po Podmilščakovi ullci.
Polagajo namreč cevi za cestno kanali-
zacijo, ki bo služila za odvod meteorne
in odpadne vode. Ta kanal bo priklju-
čen na velikj zbirni kanal A-2, ki teče
preko Šiške in Štadiona. Severni del
tega kanala bo dolg 325 m, do sedaj pa
so položill že 270 m cevi. Pri izkopu še
ostalih metrov. pa Imajo velike težave
2 rremenom, tako, da kanal letos verjet-
nn še ne bo dokončan. Zemlja Je nam-
reč do globine 30 cm že znirznjena in
zato bager ne more več izkopavati. Pri-
siljeni so izkopavati zemljo s pomočjo
kompresorja, kar pa je veliko bolj za-
mndno in komplicirano.«

BEŽIGRAJČANI V SKOPJU
»80 odstotkov vseh stanovanj v sa-

telttskem nasclju Vlae v Skopju, ki ga
gradi kar 54 podjetij iz naše republike,
jc zgradilo industrijsko montažno pod-
jetje Edllit lz riaše občine. Do novega
leta bo večina od planiranih 900 stano-
vanj v naselju nared za vselitev. Prav
tako bo pod streho tudi komunalni cen-
ter, osnovna šola za 950 učencev, trgov-
sko preskrbovalno središče, zdravstveni
dom. restavracija, menza in kavarna ter
društveni prostori za razne množične
organizacije.«

ČIŠČENJE CEST
»Zvedell smo, da bo občinska skup-

Sčina na prvi rednl seji sprejela sklep
o čiščenju In posipanju cest v zimskem
času in sicer kot dopolnilni odlok okraj-
ne skupščine. Cestno podjetje bo čistilo
in skrbelo za mestni predel eest IV. reda.
Kolesarski stezi ter pločnik pri podvozu
pa bo čistilo komunalno podjetje Snaga.
Ploenike pred stavbami, ki jlh Imajo v
najcmu Javne ustanove, pa morajo po-
čisliti najemniki stavb sami. Isto velja
tudl za zgradbe, katerih upravljalcl so
hlšni svetl ali pa so privatna last.

- Področja, Id so splošno Ijudsko premo-
ženje. pa bo čistilo tud! podjetje Snaga.

Kolikor bl zapadlo veliko snega, bl
ver.tetno prišlo do mobtlizaclje civllne
in požame zaščite.

Neizpolnjevanje tega sklepa se ka-
znujp tako kot to predpisuje odlok o
javnem redu in miru. Kazen bo po novem
odloku zrošala med pet do deset tisoč
dinarji. Z mandatno kaznijo pa bo lahko
kaznoval miličnik kar na samem mestu.«

LETOS SLABŠE KOT LANI
»V nedeljo 15. tjn. je Imela Občinska

zvrza za telesno kulturo občine Bežl-
grad tetno skupščino. Udeležilo se je je
več Sportnlh delavcev iz 15. telesnovzgoj-
nlh organlzacij s področja občine Beži-
grad. Letne skupščine pa se niso udeležllj
predstavnikl TVD Partizana iz Savskega
nasclja in Crnuč Tudi v letošnjetn letu
Je bila glavna natoga Občinske zveze za
telesno kulturo. da strokovno, finančno
ln organizacijsko pomaga svojim članom
— društvom. Zveza se 'je tudi trudila,
da bi čimbolj razširila in popestrlla
dejavnost že obstoječib in pomagala pri
organiziranju novih društev. Glavna na-
loga Zveze pa naj bi bila tudl v bodoče,
da izposlnje (inančna sredstva pii me-
rodajnih organih. Samo razdelitev teb
sredstev pa naj bi na osnovf predlogov
upravnega odbora te zveze prevzel Svet
za telesno vzgojo pri obfini S tem bi
bil upravni odbor precej razbremenjen
ln bi se laže posvetil organizacijskim
nalogam. Zveza naj bi tndi v bodoče
sodelovala prl organizaciji strokovnlti
teča.tev za trenerje, Instruktorje in va-
dltelje. Važna nalpga Je tndi skrb za
organizlranje čimveč mladine za redno
športno vzgojo.«

31.decembra 1963.


